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za pośrednictwem Biura Rady Miasta 

 

 
Dotyczy: usuwania nieużytkowanych pojazdów z terenu Miasta 
 

 

Szanowna Pani Prezydent, 

 

zwracam się z uprzejmym zapytaniem dotyczącym usuwania nieużytkowanych pojazdów, 

tzw. „wraków” z dróg publicznych w Gliwicach, w myśl z art. 50a ustawy Prawo o ruchu drogowym. 

Zgodnie z treścią powyższego artykułu pojazdy bez tablic rejestracyjnych lub pojazdy, których stan 

wskazuje na to, że nie są używane, mogą zostać usunięte przez Straż Miejską. W związku z powyższym 

proszę o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania: 

1. Ile jest zdiagnozowanych nieużytkowanych pojazdów na drogach publicznych naszego 

miasta? 

2. Ile nieużytkowanych pojazdów usunęła Straż Miejska w Gliwicach w roku 2023, a ile w roku 

bieżącym? 

3. Jaki podmiot odpowiada za fizyczne usuwanie nieużytkowanych pojazdów z dróg? 

4. Czy obowiązują limity roczne lub miesięczne na usuwanie nieużytkowanych pojazdów, 

określone umową z podmiotem realizującym tę usługę dla Miasta? Jeżeli tak, to jakie są te 

limity? 

5. Jaki jest roczny koszt usuwania nieużytkowanych pojazdów z dróg publicznych w Gliwicach? 

6. Ile pojazdów zostało odebranych przez właścicieli już po ich usunięciu z drogi publicznej? 

 

 

Z wyrazami szacunku, 
 

Andrzej Chodorowski 
  Radny Rady Miasta Gliwice 


